
 

 

Styrelsemöte 2022-11-07 

Spegelsalen 17.00 

 

Närvarande Karin Bergman, Camilla Nilsson, Anneli Walther Olsson, Emma Niklasson, 

Camilla Duvander-Hansson, Maria Sjunnesson, Jesper Pettersson, Elisabeth Attner, 

Britt Haurum, Anna-Karin Wigvall 

 

1. Öppnande av möte 

2. Komplettering och fastställande av dagordningen.  

3. Val av justeringspersoner Elisabeth Attner och Anneli Walther Olsson 

4. Föregående protokoll, ok  

5. Sjung-gung, sammanfattning. Annelie berättar att klass 5 och 6 fick sjunga 

med Klara Hammarstöm och Oscar Stembrigde. 250st barn från olika körer. 

Det blev uppträdande utan sjung-gungtröjor. Dessa kommer komma senare 

till eleverna. Våra elever skötte sig mycket bra och tyckte det var jättekul. 

           Diskussion om tydligare info om att varför vi inte har någon buss hem. 

6. Luciakonsert 2022 

-Bemanning! Mentorerna i mellanstadiet tar ansvar för sina klasser. Lärare från 

högstadiet tar ansvar för högstadieeleverna. Den övriga bemanningen täcks av 

föräldrar från 8c med viss hjälp från övriga klasser. Inkom med klar 

bemanningslista till Karin så snabbt som möjligt senast 2/12 

Anna-Karin är spindel i nätet under repdagar och konserter. Erik är med 

måndag och Tisdag och tar närvaro på måndag morgon. Anna-Karin tar 

närvaro övrig tid. Erik ansvarar också över Annelis telefon. Elisabeth informerar 

ansvariga föräldrar vad de skall göra i ateljén och spikes- tillverkning. Camilla 

N informerar brandvakter.  

-Affischer papper samt digitalt. Karin fixar digital länk till bibliotek. Erik kollar 

om vi kan sätta upp på bokbussen. 

-VIP-biljetter: Inbjudan kommer skickas ut snarast till de vi tänker bjuda av 

Karin 

-Delar av styrelsen kommer hjälpa till under konsertkvällarna.  

-Bemanning från skolan under konsertkväll. Camilla återkommer om 

mellanstadielärarna kommer vara på plats. 

-Programblad skall vara klart senast 27/11 för att hinna gå till tryck. 

programblad klara för tryck. Den 28/11 skall repschema senast skickas till MiS. 

Kopia skall skickas till Anna-Karin.  

 

-Inköp! Det behövs köpas vatten till konsertkvällarna. Detta fixar Camilla och 

Karin. 

Vi har även inventerat förråd. Spray, vax, muggar, & medicinlåda behövs ej 

fyllas på. 



-Kransar till tärnor; -Jeppe kollar om det finns fler kransar ute hos elever från 

förra året. Kransar namnas av eleverna och samlas in. Kransarna åker med 

transporten på måndagen. 

Det behövs nya hårdukar - Elisabeth fixar,  

Maria fixar att 4st kronor kläs samt 5st konsertbuketter. 

-Ljus-klart det har Camilla fixat att Starka sponsrar. Britt i styrelsen klipper 

papptallrikar till alla elever. 

Frukt kan skolan fixa detta? Camilla N kollar med Camilla H. 

Anneli kollar med P4 Radio krstad om ev reportage från konserthuset. 

 

7. Sjunga på IFK och KIK vi skickar ut info i veckan via unikum. Eftersom Jeppe 

kommer vara ensam som lärare på plats kommer alla från styrelsen behöva 

hjälpa till. Anna-Karin skickar ut mer info till styrelsen när det närmar sig. 

8. Musiklärarnas/skolledningens punkt Ung i kör har mailat om GDPR. Vi måste 

skicka över personnummer och namn på våra medlemmar. Vi som 

föräldraförening måste ha ett GDPR policy Vi måste fixa ett underlag till 

elevers vårdnadshavare skriver på när man börjar i musikklass. Det kommer 

skickas hem lapp för underskrift till vårdnadshavare om att de är medlemmar. 

En gång påskriven lapp gäller under hela elevens skolgång i musikklass. 

Till nästa årsmöte måste texten stå att vi är Medlemmar i Ung i Kör. 

Vi i styrelsen tar idag beslut om att vi är medlemmar i ung i kör 2022.  

9. Marknadsföring/ event där vi kan synas på instagram och facebook inför 

luciakonsert. Detta Fixar Anna-Karin för totalt 600kr. 

10. Ekonomi vi godkänner att vi köper in 4st vädringsställ som skall användas till 

luciakonsert. Alla utlägg som görs skall vara inne innan den 31/12. Styrelsen 

godkänner att det köps en present till Bibbi för hjälpen med luciatågen, 

Camilla N fixar detta. 

11. Sponsring & stiftelser bordläggs 

12. Nästa träff blir den 19/12 hemma hos Karin. Inget styrelsemöte. 

13. Övrigt Krstads-bladet-kontakt Elisabeth Attner. 

14. Mötet avslutas 

 

 

 

Vid pennan Anna-Karin Wigvall 

 


